
 

Verslag Algemene Vergadering Inclusie en Toegankelijkheid 

 

 

18/11/2022, van 09.30u tot 11u00. 

Locatie: Raadzaal, Gemeentehuis Middelkerke 

Aanwezig: 
Wim Geuns, Eddy Verschelde, Machteld Meeschaert, Annie Vanacker, Leen Vanhee, Wim 

Verhelst, Lieve Desender, en Francine Duron. 

1. Verwelkoming: 

Verwelkoming door de voorzitter. 

 

2. Goedkeuring vorig verslag: 

Het vorig verslag wordt éénparig goedgekeurd. 
 

3. Financiële stand van zaken; 

De penningmeester geeft een overzicht van de financiële toestand van de Adviesraad. De 

penningmeester herhaalt dat er telkens akkoord moet gevraagd worden aan haar, dit voor 

elke aankoop! 

 

4. Lopende projecten 

1. We starten het project ‘toegankelijke route naar het strand vanuit hotel Middelpunt 

en Westduin’ opnieuw op. Er moet uitgezocht worden hoe we die route best 

zichtbaar maken op de openbare weg. Er moeten ook tegels met reliëf komen 

aan de tramhaltes om die veilig bruikbaar te maken voor iedereen. 

 

Door wegenwerken is het strand niet toegankelijk met de strandrolstoelen. De 

banden zijn te breed en te zacht voor de harde ondergrond. Gebruikers moeten 

nog altijd twee rolstoelen voorzien. 

 

2. De strandrolstoelen zijn eigenlijk versleten en moeten vervangen worden. Bij een 

volgende aankoop moeten we er goed opletten dat we gebruikers ook kunnen 

vastklikken met een soort veiligheidsharnas aan hun middel en schouders. Zo zit 

iedereen vast en stabiel. Wim zorgt voor offertes voor niet-gemotoriseerde 

strandrolstoelen zoals we nu hebben maar met veiligheidsgordels. Als hij offertes 

hiervoor ontvangt, stuurt hij die rond aan de leden van de adviesraad. 

 

3. De communicatie met Vita moet beter. Er is nog veel werk aan de 

toegankelijkheid en de signalisatie van het hele Krokodielproject. De houding van 

de redders laat ook te wensen over, bv naar het gebruik van de tillift toe. De 

adviesraad zal er bij het management van Vita op aandringen dat de redders en 

het personeel een opleiding voor gebruik van de tillift en rond omgang met 

mensen met een beperking. 

Als er klachten hierover komen van gasten in hotel Middelpunt, laat Francine dat 

weten aan Wim. 



 

Eric Vandewalle werkt aan het onthaal van het zwembad. De voorzitter 

contacteert hem om dit verder te bespreken: de assistentie moet beter! De 

inrichting van het zwembad is OK. Het personeel moet beter getraind worden. 

 

4. De adviesraad neemt contact op met Mooze Gym, de uitbater van de nieuwe 

fitness in de hoop dat de communicatie daar beter loopt. 

 

5. Er zouden nieuwe oversteekplaatsen moeten komen in de Leopoldlaan maar dit 

is niet mogelijk owv van de tramlijn. 

 

6. De adviesraad wil graag een werkgroep voor jongeren met een beperking 

opstarten. We overleggen hierover met Wim Verhelst en Annick Velter. We kijken 

ook of we een beurs kunnen organiseren. Deze beurs zou alles voorstellen wat er 

in de gemeente beschikbaar is naar inclusie en toegankelijkheid, specifiek naar 

jongeren toe. 

 

7. Wim heeft de Branding gereserveerd op 03/12/2023 en 01/12/2024 voor de 

komende twee Belevingsdagen. 

 

8. Eddy Verschelde wil een ‘buurtwerking’ uitbouwen om daarmee de eenzaamheid 

bij ouderen en bejaarden in de gemeente tegen te gaan. Deze werking zou 

gedragen worden door vrijwilligers die dan de betrokkenen doorverwijzen naar het 

Welzijnhuis voor hulp. 

Hij stelt zich ook de vraag wat er gebeurd is met de feedback die de vrijwilligers 

van het bezoekersteam (Corona). Wim gaat hiervoor in overleg met Tineke 

Debuyser, directeur Welzijn. 

De werking en het ‘hulpaanbod’ van Welzijn moet een grotere bekendheid krijgen. 

Vooral het aanbod rond eenzaamheid moet meer aandacht krijgen. Wim overlegt 

hierover met Communicatie om een artikel in de Sirène te laten verschijnen. 

 

9. We zetten de voorbereiding voor Complimentendag 2023 verder. De Nationale 

Complimentendag valt in Nederland op 1 maart. Volgen we dit?  

Heeft Sonja akkoord van Natacha om een kaartje te sturen naar mantelzorgers en 

vrijwilligers? 

 

10. Wim zorgt voor een informatiedossier over de European Disability Card. De 

gemeente zou deze kaart moeten erkennen. Iedereen in de gemeente 

(ambtenaren, politie, handelaars, zorgpersoneel, …) 

 

 

Wim volgt verder op. 

  



5. Varia: 

1. Wim geeft de contactgegevens van Xinix door aan Francine. 

2. De volgende Algemene Vergadering staat gepland voor januari of februari 2023. 
Hij stuurt hiervoor een Doodle rond. 

3. Francine wilt toetreden tot de Adviesraad. Gezien zij gemeenteraadslid is, zal zij 
lid worden maar krijgt ze geen stemrecht. Dit na overleg met Natacha. 

 

Voor verslag, 

 

Secretaris, 
Wim Geuns 


